
2017D05281 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 15 februari 2017 

U heeft om mijn reactie gevraagd op de brief van meneer M. V. te P. van 
23 november 2016. In deze brief geeft meneer aan dat de beleidsregel 
NZA BR/REG-17137 gevolgen heeft voor de logeeropvang van zijn 
dochter. Verder is volgens meneer de toekenningsbeschikking van het 
zorgkantoor niet in overeenstemming met de geldende wet- en 
regelgeving. 

Allereerst merk ik op dat meneer beroep heeft ingesteld tegen de 
toekenningsbeschikking bij de rechtbank. Ik ga niet in op zaken die onder 
de rechter zijn. Daarom zal ik in mijn reactie meer in algemene zin de 
regels omtrent logeeropvang toelichten. Daarbij ga ik uit van een 
persoonsgebonden budget Wet langdurige zorg (pgb-Wlz). 

Net als onder de AWBZ is het mogelijk om met een pgb-Wlz 156 etmalen 
logeeropvang per kalenderjaar in te kopen. Echter, net als reeds jaren 
onder de AWBZ, is qua toekenning de hoogte van het pgb-Wlz voor 
kortdurend verblijf (anders gezegd: logeeropvang) gemaximeerd tot 2 
etmalen per week, wat neerkomt op 104 etmalen per kalenderjaar. Omdat 
in de toekenningsbeschikking alleen de hoogte van het pgb wordt geduid, 
staat daarin ook het maximum van 104 etmalen logeeropvang per 
kalenderjaar. Daarmee wordt niet afgeweken van de indicatie. 

Omdat substitutie tussen geïndiceerde functies mogelijk is, kan meneer 
indien hij dat wenst tot maximaal 156 etmalen logeeropvang per 
kalenderjaar voor zijn dochter inkopen vanuit het pgb-Wlz. De 
mogelijkheid tot substitutie zorgt ervoor dat budgethouders zelf kunnen 
beslissen over de invulling van het pgb. Mocht de budgethouder meer 
dan de maximaal toegekende 104 etmalen per kalenderjaar logeeropvang 
willen inkopen dan kunnen die etmalen worden ingekocht als het pgb nog 
niet is uitgeput. 

Voorts kan meneer, indien hij voor zijn dochter niet de zorg kan inkopen 
die zij nodig heeft, contact opnemen met het zorgkantoor. Het zorgkantoor 
kan bezien welke mogelijkheden er zijn op basis van het geïndiceerde 
profiel en wellicht de regels voor extra kosten thuis en meerzorg. 

Tot slot stipt meneer in zijn brief nog het punt aan dat de briefwisseling 
tussen het zorgkantoor en budgethouder/vertegenwoordiger minder 
bureaucratisch moet. Ik vind ook dat het papierwerk tot een minimum 
beperkt moet blijven, al zal een deel noodzakelijk blijven. Het proces moet 
zo efficiënt mogelijk worden ingericht. Daarom verken ik met betrokken 
organisaties hoe de uitvoering rondom de aanvraag van het pgb-Wlz 
versimpeld en/of anders ingericht kan worden. 

Ik vertrouw erop uw Kamer met deze brief voldoende te hebben 
geïnformeerd. 

De Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
M.J. van Rijn
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